
 

Szczecin, 2023-01-11 

PROTOKÓŁ nr 39/23 
z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

2. Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 38/22. 

5. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców. 

6. Podjęcie uchwał. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

W dniu 11 stycznia 2023 r. o godzinie 18:30 odbyło się posiedzenie radnych w  

siedzibie Rady Osiedla Dąbie przy ul. Gryfińskiej 151 w Szczecinie. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Paweł Kurdziałek, przywitał obecnych i przedstawił 

porządek obrad. 

Ad. 2 Sprawdzenie listy obecności. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Kurdziałek - Przewodniczący 

2. Łukasz Owczarek – Wiceprzewodniczący 

3. Małgorzata Wleklak – Sekretarz 

4. Jacek Leśniowski – Skarbnik 

5. Grzegorz Bartosz – Członek zarządu 

6. Magdalena Bartuszek-Lewandowska 

7. Marta Marczak - Członek Rady 

8. Alina Kordowska – Członek Rady 

9. Magdalena Woźniak – Członek Rady 

10. Agnieszka Czapelska – Członek Rady 

 

Stwierdzono quorum – obecnych 10 radnych 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali dzielnicowi (4 osoby) 

 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 38/22 
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Głosowało: 9 osób; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1 

Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

• Uchwała Nr 182-23 w sprawie wydania opinii na temat sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej gminnych nieruchomości gruntowych stanowiących działki nr 9 o 

pow. 1862 m2 i 11 o pow. 491 m2 z obrębu 4906 (objęte mpzp „Trzebusz- 

Chełszcząca” o przeznaczeniu terenu: zabudowa usługowa, produkcyjna, 

magazynowa i składy) z przeznaczeniem na poprawianie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej (WZiON). 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 183-23 w sprawie wydania opinii na temat uzgodnienia lokalizacji, tj. 

układu geometrycznego projektowanych opraw i słupów oświetleniowych dla 

zadania doświetlenia 5 lokalizacji przejść dla pieszych w Dąbiu (zadanie 

inwestycyjne RO Dąbie). 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 184-23 w sprawie zatwierdzenia planu rzeczowo-finansowego na rok 

2023. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Ad. 7 Sprawy bieżące: 

• Spotkanie z ZUK i p. Ogrodnik Miejską w dniu 18.01 o godz. 8:00 w zakresie 

doposażenia placu zabaw w parku przy ul. Racławickiej. W spotkaniu udział wezmą 

Małgorzata Wleklak i Paweł Kurdziałek. Wnioski ze spotkania: jest możliwość 

doposażenia. Ogrodnik Miejska stawia na innowacyjne rozwiązania, które sprawdzą 

się dla dzieci od strony praktycznej. Uzgodniono, że zostaną podesłane do RO 

propozycje sprzętów/urządzeń. Ponadto zaproponowane zostało, aby starać się 

inwestować w walory estetyczne realizowanych projektów np. poprzez uzupełnienie 

ich o projektowaną urządzoną zieleń. Ma to na celu poprawę estetki 

modernizowanych terenów poprzez kompleksowe podejście do tematu (od 

infrastruktury po zieleń). 

• Poprawa bezpieczeństwa na ul. Pomorskiej. W tej sprawie wpłynął także wniosek od 

kilku mieszkańców tej ulicy, w którym zawarto prośbę o zrobienie przejścia dla 

pieszych w okolicy sklepu Żabka. W tej części notorycznie piesi przechodzą przez 

jezdnie, najbliższe przejście jest bardzo daleko (zarówno z jednej jak i drugiej strony). 

Obecni dzielnicowi potwierdzili ten fakt. Ponadto drugą propozycją było 

zmniejszenie obowiązującej prędkości z 50 do 40 km/h. RO wystosuje pismo w tej 

sprawie. 

• Loty dronów monitorujące jakość powietrza. Zgłoszenie od Marty Marczak, aby takie 

kontrole mogły się odbyć w okolicach ul. Góralskiej. Deklaracja Magdy Woźniak, ze 

takie loty się odbędą. Ponadto, mogą się odbywać w innych okolicach po 
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uprzednim zgłoszeniu. Ma to na celu zlokalizowanie mieszkańców, którzy spalają 

odpady przez co zanieczyszczają środowisko. 

• Wniosek inwestycyjny na wybieg dla psów pod znakiem zapytania. Na skutek inflacji 

i rosnących cen projekty inwestycyjne RO mogą nie zostać ukończone poprzez 

wycofywanie się wykonawców z realizacji zadań zgodnie z umowami. 

Prawdopodobnie koniecznym będzie zwiększenie środków na inwestycje już 

realizowane i zrezygnowanie z realizacji inwestycji wybiegu dla psów. RO czeka na 

oficjalną informację z WGK. 

Ad. 8 Wolne wnioski 

1) Alina Kordowska: 

o zgłoszenie dziury w okolicach przejścia dla pieszych vis a vis Kawiarni Stare Dąbie 

(przewodniczący zgłosi ubytek do naprawy) 

o Zgłoszenie propozycji doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Mianowskiego 

przy wjeździe do ul. E. Gierczak zanim powstanie pełne akomodacyjna 

sygnalizacja świetlna na tym skrzyżowaniu (SBO), tj. zwrócenie się do ZDiTM o 

zamontowanie jednego doświetlacza. W czasie jesieni i zimy na tym przejściu jest 

bardzo ciemno i nie widać pieszych. Niejednokrotnie dochodzi do 

niebezpiecznych sytuacji. 

o Przypomnienie w sprawie wystosowania pisma przez RO do ZUK na 

zabezpieczenie środków na modernizację alejek na cmentarzu. 

o Przypomnienie w sprawie wystosowania pisma przez RO do Generalnej Dyrekcji 

Dróg i Autostrad w sprawie zakazu przejazdu samochodów ciężarowych o dużym 

tonażu przez osiedle. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

 

Małgorzata Wleklak 

 

…………………………………….…………  

Sekretarz Rady Osiedla  

Protokół sporządziła 

 

Paweł Kurdziałek  

 

………………………………………...… 

Wiceprzewodniczący Rady Osiedla 

Protokół zatwierdzi

 


